

# 主题: 关于西门子 3VT8 系列塑壳断路器产品的退市通知

尊敬的各位西门子合作伙伴:

衷心感谢您对西门子低压电气产品业务的一贯支持! 3VT8系列塑壳断路器自2005 年在中国市场上市以来,为客户提供了安全可靠的产品和服务。

西门子不断致力于丰富和完善塑壳断路器产品线,已经拥有完整齐备的 3VA/3VM/3VC系列产品广泛应用于基础设施,楼宇建筑,设备制造等多个领域。自3VC 系列塑壳断路器于2024年01月成功上市以来,为用户提供热磁式和电子式保护功能,具备多种分断性能,现已全面替代3VT8系列产品。

因此我们决定,3VT8系列塑壳断路器及相关附件(订货号3VT\*\*\*)将于2025年12月01日正式从中国市场退市。

### 具体说明如下:

1. 表价调整

自 2025年10月01日起, 3VT8塑壳断路器及附件上调表价平均 +50%。

### 2. 货期调整

自 2025年10月01日起,3VT8塑壳断路器库存产品调整为非库存产品,所有非库存产品的交货期调整为20个工作日。

### 3. 订货信息

自 2025年11月01日起,停止接受3VT8产品的新订单。

### 4. 售后服务

对于已经采购的3VT8系列产品,我们会继续提供技术支持及售后服务。 您可选择3VA/3VM/3VC系列产品来满足应用需求。欢迎使用西门子低压选型工具: http://www.lpc.siemens.com.cn。

西门子电气产品事业部对于此次调整拥有最终解释权。 如有任何问题,敬请咨询当地西门子销售联系人。

### 顺颂商祺!

电气产品事业部 智能基础设施集团 西门子(中国)有限公司 2025年08月04日

# Subject: Phase-out announcement of SLC EP 3VT8 MCCB series products

Dear Siemens EP Partners:

We appreciate the trust you place in Siemens and your consistent support to Siemens Electrical Products business. The 3VT8 MCCB series products have been launched in the Chinese market since 2005, providing customers with low-voltage distribution solutions.

Siemens continues to enrich its MCCB portfolios and currently has a complete range of 3VA/3VM/3VC series products, which are widely used in various industries such as infrastructure, building construction, and equipment manufacturing. Since the successful market launch of the 3VC MCCB series in January 2024, it has provided customers with thermal magnetic and electronic protection functions, with various breaking performances, and has now fully replaced the 3VT8 MCCB series products.

Therefore, we will officially start the phase-out of the 3VT8 MCCB series products including accessories (order number: 3VT \*\*\*) from 1st of December 2025.

Please refer to the following detailed explanation:

### 1. Price adjustment

Starting from October 1st, 2025, the average price of 3VT8 MCCB series products including accessories will be increased by 50%, meanwhile the Siemens Electrical Product Smart Configuration Tool will be updated accordingly.

## 2. Lead time adjustment

Starting from October 1st, 2025, Siemens will not prepare stock for 3VT8 MCCB series products, and the lead time for all the 3VT8 MCCB series products will change to 20 working days.

### 3. Ordering Information

Starting from November 1st, 2025, we will no longer accept new orders for 3VT8 MCCB series products.

### 4. After sales service

For the 3VT8 MCCB series products that have already been purchased, we will continue to provide technical support and after-sales service. You can choose 3VA/3VM/3VC MCCB series products to meet your application needs.

Welcome to use Siemens Electrical Product Smart Configuration Tool: <a href="http://www.lpc.siemens.com.cn">http://www.lpc.siemens.com.cn</a>。

Siemens Electrical Products (EP) Business Unit reserves the rights of the final explanations on the adjustment. Should you have any questions, please feel free to contact Siemens sales representatives.
Best Regards!
EP Business Unit Siemens Ltd., China Date: Aug 4th. 2025.